
Dz-06.0021.15.2021 

 

PROTOKÓŁ 

Posiedzenia XXXVII SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

Posiedzenie XXXVII sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 18 listopada 2021 r.  

w trybie zdalnym za pomocą środków porozumiewania się na odległość przez aplikację Teams 

Microsoft z siedziby Dzielnicy VI Bronowice przy ul. Zarzecze 124A.  

 

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginały uchwał, 

2. projekt porządku obrad (zaproszenie), 

3. lista obecności radnych. 

 

 

Posiedzenie sesji XXXVII w trybie zdalnym otworzył i prowadził Przewodniczący Rady  

i Zarządu Dzielnicy VI Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdził 

quorum oraz prawomocność obrad. Sprawdzenie obecności odbyło się przez wyczytywanie przez 

prowadzącego sesję z alfabetycznej listy radnych, którzy potwierdzali swoją obecność, brak 

potwierdzenia oznaczał nieobecność radnego.  

Posiedzenie sesji trwało od godz. 19.10 do godz. 20.25 

W związku z trybem zdalnym sesji wszystkie głosowania odbywały się imiennie. 

Prowadzący poinformował radnych, że sesja Rady Dzielnicy VI Bronowice  

w Krakowie  utrwalana jest za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk oraz istnieje możliwość 

ich odtworzenia. Nagrania obrad będą udostępnione na stronie internetowej Dzielnicy oraz  

w inny sposób  tj. na wniosek o udostępnienie nagrań z sesji Rady Dzielnicy osobom trzecim.  

Poinformował ponadto, że publiczne przekazywanie na sesji dowolnych informacji  

o osobach fizycznych niepełniących funkcji publicznych, obecnych lub nie obecnych na sesji, lub 

wypowiadanie się publicznie na ich temat, może stanowić naruszenie ich prywatności 

oraz dobrego imienia, a w konsekwencji stanowić naruszenie ochrony (poufności) ich danych 

osobowych. 

Ad. 1 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Przewodniczący 

zapytał czy są jakieś propozycje zmiany porządku obrad. W związku z ich brakiem 

poinformował, że wpłynęły do niego cztery wnioski o wprowadzenie punktu do porządku obrad  

(w trybie sprawy nagłej). Przystąpiono do głosowania nad wprowadzeniem punktów do porządku 

obrad: 

1. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wniosku o budowę 

chodnika wzdłuż ul. Hamernia, druk nr 286. 



Prowadzący obrady poddał pod głosowanie imienne w/w wniosek: 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – nieobecny 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za 

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad druku projektu uchwały nr 

286: 

za – 20 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 4. 

 

2. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii do koncepcji 

obsługi komunikacyjnej dla przebudowy ul. Hamernia w związku z planowaną realizacją 

inwestycji pn.: „Budowa 7 budynków mieszkalnych jednorodzinnych wraz z drogami 

wewnętrznymi, chodnikami, miejscami postojowymi, wewnętrzną infrastrukturą techniczną na 

działce nr 314, 315/2, 316/1 obręb 6 Krowodrza oraz wjazdem i przyłączami infrastruktury 

technicznej na działce nr 432/2 obręb 6 Krowodrza przy ul. Hamernia w Krakowie”, druk nr 287. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie imienne w/w wniosek: 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 



3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – nieobecny 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za 

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad druku projektu uchwały nr 

287: 

za – 20 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 5. 

 

3. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii projektu 

budowlanego dla zadania „Budowa sześciu budynków mieszkalnych jednorodzinnych 

dwulokalowych w zabudowie bliźniaczej, budowa utwardzenia nawierzchni z kruszywa części 

działki nr 326/10 pełniącego funkcję dojazdu działki 326/4 obr. 6 Krowodrza w Krakowie (wraz 

z dwoma dojazdami o nawierzchni z kostki brukowej) oraz budowa czterech wjazdów  

o parametrach zjazdów indywidualnych z drogi wewnętrznej KDW.2 (działka 326/4) na działki 

ewid. nr 326/2, 326/3, 326/4 obr. 6 Krowodrza w Krakowie wraz z infrastrukturą techniczną”, 

druk nr 288. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie imienne w/w wniosek: 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 



8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – nieobecny 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za 

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad druku projektu uchwały nr 

288: 

za – 20 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 6. 

 

4. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie montażu progu 

zwalniającego na ul. Zielony Most w Krakowie, druk nr 289. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie imienne w/w wniosek: 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – nieobecny 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 



19. Bogdan Smok – za 

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad druku projektu uchwały nr 

289: 

za – 20 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 7. 

 

Ostatnim 8 punktem porządku obrad zostały „Oświadczenia i komunikaty”. 

 

Po uwzględnieniu powyższych zmian ustalono ostatecznie porządek obrad w następującej 

formie: 

 

1. Ustalenie porządku obrad, 

2. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2022, druk nr 284, 

3. Opinia w sprawie uznania za pomnik przyrody drzewa rosnącego przy ul. Boya-

Żeleńskiego w Krakowie, druk nr 285, 

4. Wniosek o budowę chodnika wzdłuż ul. Hamernia, druk nr 286, 

5. Opinia do koncepcji obsługi komunikacyjnej dla przebudowy ul. Hamernia w związku  

z planowaną realizacją inwestycji pn.: „Budowa 7 budynków mieszkalnych 

jednorodzinnych wraz z drogami wewnętrznymi, chodnikami, miejscami postojowymi, 

wewnętrzną infrastrukturą techniczną na działce nr 314, 315/2, 316/1 obręb 6 Krowodrza 

oraz wjazdem i przyłączami infrastruktury technicznej na działce nr 432/2 obręb 

6 Krowodrza przy ul. Hamernia w Krakowie”, druk nr 287, 

6. Opinia do projektu budowlanego dla zadania „Budowa sześciu budynków mieszkalnych 

jednorodzinnych dwulokalowych w zabudowie bliźniaczej, budowa utwardzenia 

nawierzchni z kruszywa części działki nr 326/10 pełniącego funkcję dojazdu działki 326/4 

obr. 6 Krowodrza w Krakowie (wraz z dwoma dojazdami o nawierzchni z kostki 

brukowej) oraz budowa czterech wjazdów o parametrach zjazdów indywidualnych  

z drogi wewnętrznej KDW.2 (działka 326/4) na działki ewid. nr 326/2, 326/3, 326/4 obr. 

6 Krowodrza w Krakowie wraz z infrastrukturą techniczną”, druk nr 288, 

7. Opinia w sprawie montażu progu zwalniającego na ul. Zielony Most w Krakowie, druk 

nr 289, 

8. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Po ustaleniu porządku obrad p. Marta Drużkowska i p. Waldemar Antosiewicz poinformowali, że 

wcześniej opuszcza obrady sesji. 

 

Ad. 2 

Projekt uchwały (druk nr 284A po autopoprawce) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2022. 

Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 



Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zieleni – pozytywna.  

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – nieobecny 

12. Ryszard Kulczycki – nieobecny 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – nieobecny 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za 

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2022, druk nr 284A: 

za – 18 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXVII/263/2021 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VI Bronowice na rok 2022 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały (druk nr 285) przygotowany przez Zarząd w sprawie uznania za pomnik 

przyrody drzewa rosnącego przy ul. Boya-Żeleńskiego w Krakowie. Projekt uchwały przeczytał 

p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferowali p. Bogdan Smok i p. Marta Drużkowska. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zieleni – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 



Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – nieobecny 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – nieobecny 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za 

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uznania za pomnik przyrody 

drzewa rosnącego przy ul. Boya-Żeleńskiego w Krakowie, druk nr 285: 

za – 19 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 2 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXVII/264/2021 
w sprawie uznania za pomnik przyrody drzewa rosnącego przy ul. Boya-

Żeleńskiego w Krakowie 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały (druk nr 286) przygotowany przez Grupę Radnych w sprawie wniosku  

o budowę chodnika wzdłuż ul. Hamernia. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt 

uchwały zreferował p. Michał Płaza. 

W dyskusji głos zabrali: p. Łukasz Quirini-Popławski, p. Marta Drużkowska, p. Bogdan Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 



1. Waldemar Antosiewicz – nieobecny 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – nieobecny 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za 

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wniosku o budowę chodnika 

wzdłuż ul. Hamernia, druk nr 286: 

za – 19 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 2 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXVII/265/2021 
w sprawie wniosku o budowę chodnika wzdłuż ul. Hamernia 

 

P. Wojciech Litwicki podziękował p. Łukaszowi Quirini-Popławskiemu i p. Michałowi Płazie za 

przygotowanie projektów uchwał. 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały (druk nr 287) przygotowany przez Grupę Radnych w sprawie opinii do 

koncepcji obsługi komunikacyjnej dla przebudowy ul. Hamernia w związku z planowaną 

realizacją inwestycji pn.: „Budowa 7 budynków mieszkalnych jednorodzinnych wraz z drogami 

wewnętrznymi, chodnikami, miejscami postojowymi, wewnętrzną infrastrukturą techniczną na 

działce nr 314, 315/2, 316/1 obręb 6 Krowodrza oraz wjazdem i przyłączami infrastruktury 

technicznej na działce nr 432/2 obręb 6 Krowodrza przy ul. Hamernia w Krakowie”.  

Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok.  

W dyskusji głos zabrali: p. Łukasz Quirini-Popławski, p. Łukasz Krajewski. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 



Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – nieobecny 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – nieobecna 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – nieobecny 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie opinii do koncepcji obsługi 

komunikacyjnej dla przebudowy ul. Hamernia w związku z planowaną realizacją inwestycji pn.: 

„Budowa 7 budynków mieszkalnych jednorodzinnych wraz z drogami wewnętrznymi, 

chodnikami, miejscami postojowymi, wewnętrzną infrastrukturą techniczną na działce nr 314, 

315/2, 316/1 obręb 6 Krowodrza oraz wjazdem i przyłączami infrastruktury technicznej na 

działce nr 432/2 obręb 6 Krowodrza przy ul. Hamernia w Krakowie”, druk nr 287: 

za – 18 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXVII/266/2021 
w sprawie opinii do koncepcji obsługi komunikacyjnej dla przebudowy  

ul. Hamernia w związku z planowaną realizacją inwestycji pn.: „Budowa 7 

budynków mieszkalnych jednorodzinnych wraz z drogami wewnętrznymi, 

chodnikami, miejscami postojowymi, wewnętrzną infrastrukturą techniczną na 

działce nr 314, 315/2, 316/1 obręb 6 Krowodrza oraz wjazdem i przyłączami 

infrastruktury technicznej na działce nr 432/2 obręb 6 Krowodrza przy ul. 

Hamernia w Krakowie” 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały (druk nr 288) przygotowany przez Grupę Radnych w sprawie opinii do projektu 

budowlanego dla zadania „Budowa sześciu budynków mieszkalnych jednorodzinnych 



dwulokalowych w zabudowie bliźniaczej, budowa utwardzenia nawierzchni z kruszywa części 

działki nr 326/10 pełniącego funkcję dojazdu działki 326/4 obr. 6 Krowodrza w Krakowie (wraz 

z dwoma dojazdami o nawierzchni z kostki brukowej) oraz budowa czterech wjazdów  

o parametrach zjazdów indywidualnych z drogi wewnętrznej KDW.2 (działka 326/4) na działki 

ewid. nr 326/2, 326/3, 326/4 obr. 6 Krowodrza w Krakowie wraz z infrastrukturą techniczną”. 

Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok.  

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – nieobecny 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – nieobecna 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – nieobecny 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie opinii do projektu budowlanego 

dla zadania „Budowa sześciu budynków mieszkalnych jednorodzinnych dwulokalowych w 

zabudowie bliźniaczej, budowa utwardzenia nawierzchni z kruszywa części działki nr 326/10 

pełniącego funkcję dojazdu działki 326/4 obr. 6 Krowodrza w Krakowie (wraz z dwoma 

dojazdami o nawierzchni z kostki brukowej) oraz budowa czterech wjazdów  

o parametrach zjazdów indywidualnych z drogi wewnętrznej KDW.2 (działka 326/4) na działki 

ewid. nr 326/2, 326/3, 326/4 obr. 6 Krowodrza w Krakowie wraz z infrastrukturą techniczną”, 

druk nr 288: 

za – 18 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3 

 



 Rada podjęła uchwałę nr XXXVII/267/2021 
w sprawie opinii do projektu budowlanego dla zadania „Budowa sześciu budynków 

mieszkalnych jednorodzinnych dwulokalowych w zabudowie bliźniaczej, budowa 

utwardzenia nawierzchni z kruszywa części działki nr 326/10 pełniącego funkcję 

dojazdu działki 326/4 obr. 6 Krowodrza w Krakowie (wraz z dwoma dojazdami  

o nawierzchni z kostki brukowej) oraz budowa czterech wjazdów o parametrach 

zjazdów indywidualnych z drogi wewnętrznej KDW.2 (działka 326/4) na działki 

ewid. nr 326/2, 326/3, 326/4 obr. 6 Krowodrza w Krakowie wraz z infrastrukturą 

techniczną” 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały (druk nr 289) przygotowany przez Grupę Radnych w sprawie montażu progu 

zwalniającego na ul. Zielony Most w Krakowie. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. 

Projekt uchwały zreferował p. Tomasz Fabiańczyk. 

W dyskusji głos zabrali: p. Wojciech Litwicki, p. Tomasz Fabiańczyk, p. Bogdan Smok,  

p. Łukasz Quirini-Popławski, p. Marcin Kotek. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – nieobecny 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – nieobecna 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – nieobecny 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – nieobecny 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie montażu progu zwalniającego na 

ul. Zielony Most w Krakowie, druk nr 289: 

za – 17 

przeciw – 0 



wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXVII/268/2021 
w sprawie montażu progu zwalniającego na ul. Zielony Most w Krakowie 

 

Ad. 8 

Głos zabrali:  

1. P. Tomasz Fabiańczyk: 

• Podziękował Zarządowi za organizację telekonferencji w sprawie koncepcji Trasy 

Balickiej. Krótko omówił przebieg spotkania. 

• Zapytał czy p. Janusz Sitarski będzie nadal z Radzie Budżetu Obywatelskiego. P. Bogdan 

Smok odpowiadając poinformował, że jest przygotowywany projekt zarządzenie 

Prezydenta Miasta Krakowa ograniczający skład osobowy RBO ponieważ był zbyt duży  

i wielu nie uczestniczyło w jej spotkaniach. Ponadto powiedział, że na Konwencie 

Przewodniczących Rad Dzielnic będzie dokonany wybór przedstawicieli Rad Dzielnic do 

RBO. P. Tomasz Fabiańczyk zawnioskował aby zgłosić p. Janusza Sitarskiego do składu 

RBO oraz zaproponował na kolejnej sesji dyskusję na temat całego budżetu 

obywatelskiego 2022. P. Wojciech Litwicki stwierdził, że lepszym rozwiązaniem będzie 

organizacja spotkania z zainteresowanymi radnymi w sprawie BO 2022. 

2. P. Łukasz Quirini-Popławski: 

• Podziękował Zarządowi za organizację spotkania w sprawie koncepcji Trasy Balickiej, 

które ocenił jako dobrze przygotowane. 

• Poinformował, że przyjęto miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

„Lindego”. 

• Poinformował, że rozpatrzone zostały uwagi do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru „Mydlniki”. 

3. P. Bogdan Smok: 

• Poinformował, że wszystkie uwagi do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru „Lindego” zostały odrzucone przez Prezydenta Miasta 

Krakowa. 

• Podziękował p. Marcie Drużkowskiej i p. Tomaszowi Fabiańczykowi za udział  

w spotkaniach konsultacyjnych dotyczących opracowania Studium. 

4. P. Łukasz Krajewski: 

• Poinformował, że na spotkaniu w sprawie koncepcji Trasy Balickiej padło zapewnienie, 

że nie jest rozważana budowa Trasy Balickiej bez Trasy Zwierzynieckiej, obydwie 

inwestycji traktowane są łącznie, co wydaje się dobrym rozwiązaniem. 

5. P. Łukasz Quirini-Popławski: 

• W nawiązaniu do wypowiedzi przedmówcy wyraził obawy co do realizacji obydwu 

przedmiotowych inwestycji ze względów finansowych. 

6. P. Janusz Sitarski: 

• Uznał za bardzo celowe przedyskutowanie spraw związanych z przyszłorocznym 

budżetem obywatelskim przez radnych dzielnicy. Poinformował, że ilość punktów 

głosowania w ramach BO jest zależny od sposobu głosowania, a bardzo dużo osób 

głosuje przez Internet. 

7. P. Bogdan Smok: 



• Poinformował, że Konwent Przewodniczących zaakceptował projekt Prezydenta Miasta 

Krakowa dot. zmian w RBO z małą zmianą, aby kosztem jednego przedstawiciela Rady 

Miasta zwiększyć dodatkowo skład RBO o jednego przedstawiciela Rad Dzielnic. 

Zostanie zgłoszony jako kandydat p. Janusz Sitarski, ale głosowanie nad składem RBO 

jest tajne. Ponadto zawnioskowano, aby wskazywać do składu RBO przedstawicieli 

dzielnic, którzy do tej pory nie uczestniczyli w jej pracach. 

• Kolejna sesja planowana jest na 16.12.2021 r. o godz. 19.00 w trybie zdalnym.  

 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok zamknął obrady XXXVII sesji Rady Dzielnicy VI Miasta 

Krakowa.  

 

 

                  Przewodniczący Rady 

Dzielnicy VI Bronowice 

 

                                                                                            Bogdan Smok  

 

 

Protokół sporządził: 
Jacek Łaz 


